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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 09-04-2019           
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  
(RvO, artikel 40) over het verder terugdringen van vuurwerkoverlast 
 
Geacht college, 
 
 
De gemeenteraad van Rotterdam heeft in zijn vergadering van 21 maart jl. gesproken over de 
invoering van een vuurwerkverbod en het aanwijzen van vuurwerkzones. Ook zijn in deze vergadering 
verschillende moties aangenomen. 
 
Omdat de SGP Ridderkerk het belangrijk vindt dat vuurwerkoverlast verder wordt teruggedrongen en  
de burgemeester in haar nieuwjaarstoespraak heeft aangegeven de ontwikkelingen in Rotterdam 
scherp in de gaten te houden en te bezien of wij in Ridderkerk daar ook iets mee kunnen, heb ik de 
volgende 4 vragen: 
 
1.  Is het college op de hoogte van de uitkomsten van de discussie die in Rotterdam is gevoerd over 
dit onderwerp? 
2. Deelt het college mijn mening dat het van belang is mee te werken aan een regionaal 
vuurwerkakkoord met meerdere gemeenten, vuurwerkondernemers, (oog)artsen, veiligheidsdiensten 
en het Openbaar Ministerie, en hier zelf ook werk van te maken? 
3. Deelt het college mijn mening dat, er net als in Rotterdam, ook in Ridderkerk een vuurwerkverbod 
rond gevoelige gebieden zoals verzorgingshuizen, parken, kinderboerderij(en) en dierenasiel(s) zou 
moet komen?  
4. Hoe kijkt het college aan tegen het Rotterdamse idee om bewoners die in hun wijk een 
vuurwerkverbod willen te laten meebeslissen? En hiervoor het wijkoverleg te gebruiken om de wensen 
van bewoners te raadplegen als het gaat om vuurwerk in hun gebied? En daarnaast politie, brandweer 
en de Milieudienst Rijnmond advies te laten geven over de aan te wijzen vuurwerkzones?  
  
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vraag. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
J.D. Kardol, SGP Ridderkerk 
 

 
 
 


